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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 07 aprilie 2015, 

în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş  

 

 

 La orele 15,00 domnul Tecău Grigore Florin, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 34 de 
consilieri, sunt prezenţi 32 de consilieri, fiind absenţi motivaţi domnii consilieri 
Bratu Gabriel şi Nicolaescu Marius  deci şedinţa este statutară. 
          La şedinţă au participat de drept din partea aparatului de specialitate al 
consiliului judetean şi al unităţilor subordonate:  dl Ionel Voica, secretarul judeţului 
Argeş, dna Alisa Ciobanu, director executiv Direcţia Administraţie Publică 
Comunităţi Locale, dl Voicu Constantin, director executiv Direcţia Economică, dl 
Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl Ivaşcu Sorin, directorul 
Direcţiei Investiţii,  dl Tache Doru reprezentantul Direcţiei Amenajarea Teritoriului 
şi Urbanism, dna Ciocănău Niculina,  şef Serviciu Buget, Impozite, Taxe şi 
Venituri, dna Roxana Stoenescu, şef Serviciu Relaţii Internaţionale Tineret, 
Cultură, dna Stan Elena şef Serviciu Coordonarea Activităţii Autorităţilor Publice,  
dna Stoica Iulia sef serviciu Lucrări Publice Investiţii Infrastructură  Modernizare 
Master Plan-Apă, dl Ţurcanu Sorin şef Serviciu Audit Public Intern, dl Durdui 
Marinel şef Birou Autoritatea Judeţeană de Transport, dl Dumitru Nicuşor,  şef  
Birou Informatic,  Eduard Ciocnitu,  director al Regiei de Administrare a 
Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş, dna Radu Claudia, consilier 
Preşedinte. 

 
- I   - 

 
 

 Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
desemnarea Camerei Agricole a Județului Argeș ca entitate care să acorde avizul 
consultativ potrivit Legii nr. 145/2014. – dl Preşedinte Tecău Grigore Florin - 
citeşte proiectul de hotărâre. 

 Consult dacă sunt întrebări?  
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Dl consilier Bica Dănuț   
  Sunt 57 sau 56 de asociatii?      

Dna director Alisa Ciobanu   
  Căteasca nu este pe listă, deoarece a comunicat că are o asociație a 
crescătorilor de animale și de aceea a fost scoasă. Căteasca ne-a trimis raspunsul 
astăzi. 
 
Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin    
  Lucrarea trebuie să o facă Camera Agricolă, să ne dea toate documentele cu 

toate localitățile arondate la centru. 
Consult dacă mai sunt întrebări? Nu sunt?  
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abținere (dna consilier Dobrea Maria). S-a 

adoptat Hotărârea nr.78 
 
 

- II   - 
 

 Trecându-se la punctul II al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
constituirea Asociatiei „Grupul de Acțiune Locală (GAL) Muscel - Axa Leader. 

 Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin - citeşte proiectul de hotărâre. 
Consult dacă sunt întrebări?  
Dl Consilier Prunaru Iulian  

   Domnule Președinte, am o întrebare  la raport, alineatul 3 spune că 
beneficiarii sunt grupurile de acțiune locală care desfășoară activități în teritoriul 
rural, este clar Lerești și Schitu Golești, dar se incadrează la populație între 10.000 și 
100.000 și stiu că pe zona Muscel există decât Câmplung care are peste 40.000 de 
locuitori și la nivel de județ decât Pitești. 

Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin  
Sunt 15 localități, asociația GAL Muscelean și European se transformă în 

Asociația Axa Leader Muscel. În acest grup mai intră 2 localități pe lângă cele 13. 
Consult dacă mai sunt întrebări? Nu sunt? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. S-a adoptat Hotărârea nr. 79 
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- III   - 
 
 Trecându-se la punctul III al ordinii de zi - Proiect de hotarare privind 
aprobarea Actului adițional la Acordul/contractul colectiv de muncă aprobate prin 
Hotărârea nr. 219/31.10.2014 și respectiv Hotărârea nr. 220/31.10.2014 - dl 
Preşedinte Tecău Grigore Florin - citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă sunt întrebări?  
Dl Consilier Prunaru Iulian  
  Domnule Președinte, vă rog frumos să faceți modificările  în acest punct 
deoarece hotărârile în loc să se treaca H.C.J. sunt trecute decat hotărâre. Este vorba 
de hotărârea 219-220/ 31.10.2014 

Preşedinte Tecău Grigore Florin – este corectă observația, se vor modifica. 
Dl Consilier Bica Dănuț  
  Vă rog frumos să ne spuneți și nouă despre ce este vorba pentru că nu am 
reușit să deschidem anexa respectivă nici până la ora acesta. 
Dna Tatiana Eftime    
  Este vorba de un sprijin financiar pentru aparatul de specialitate al consiliului 
județean în cuantum de 500 de lei de Paște și de Crăciun. S-a urmat procedura legală, 
avizul și negocierea acestui act adițional. 

Dl Consilier Narcis Sofianu  
O întrebare mai mult adresată domnului secretar care a avizat pentru legalitate. 
 Avem O.G. din 83/2014 care spune că atât salariile, sporurile salariale cât și 
alte sume de bani care au aceasta calitate vor rămâne în mod obligatoriu la nivelul 
anului 2014. Față de aceste prevederi din ceea ce am înțeles de la colega nostră, 
hotărârea ar fi nelegală și de aceea vreau să îl întreb pe domnul secretar dacă  
proiectul respectă prevederile O.G. 83/2014. Al doilea aspect dacă pentru 
prevederile prezentei hotărâri există prevedere bugetară, în bugetul pe care noi l-am 
aprobat sau urmează să se coreleze pe baza unei eventuale rectificări în viitor. 
 Dl Secretar Voica Ionel 
 Ordonanța 83/2014 se referă la drepturile salariale așa cum s-a precizat la 
început, acesta nu este un drept salarial nu face parte din categoria veniturilor 
salariale, ca atare este legal sub acest aspect. 
Dl Consilier  Sofianu Narcis  
 Dar în conținutul ei nu se referă numai la drepturi salariale ci şi la altfel de 
sporuri. 
 Secretar Vioca Ionel  
  Nu este cuprinsă în categoria celor prevazute în ordonanța 83/2014. 
 Dl Consilier Postelincescu Marius  
  Am o întrebare, observ că proiectul de hotărâre este inițiat pentru ajutorul 
aparatului de specialitate, tinând cont că celelalte instituții subordonate consiliului 
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județean primesc finanțarea pe cheltuieli de personal de la consiliul județean în 
mare parte sau totalitate, de ce nu se aplică și pentru alte instituții, și nu vorbesc aici 
de regii. 
Dl  Director Ec. Voicu Constantin  
Acordul colectiv de muncă face referire la aparatul propriu. 
Dl Consilier  Bica Danut 
 Domnule presedinte de ce atata secretomanie, nu au fost postate, nu am putut 
sa le vedem. 
Dl Consilier  Sofianu Narcis  
 Așa cum spuneau colegii nu am apucat să vedem acest proiect de hotărâre și 
totuși că și consilier nu am înțeles care este baza legală reală a acestui ajutor care se 
spune că nu este spor salarial deșii eu îl văd ca un spor salarial. 

 Dl Consilier Manu Dan  
 Eu vreau să felicit conducerea consiliului județean pentru gestul firesc, că 
sunt venture mici și cadru legal. O sumă  mică recompensează material o activitate 
extrem de laborioasă a aparatului tehnic. Noi grupul PSD o să votam deoarece 
avem deplină încredere și vă urez un Paște Fericit. 
Dl Preşedinte Tecău Grigore Florin 

Consult daca mai sunt întrebări? Nu sunt? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

Proiectul de hotărâre a fost aprobat  cu nouă abțineri (Bica Dănuț, Frăţică 
Iulian, Moise Dumitru, Postelnicescu Marius, Sofianu Narcis, Vlădău Daniel, 
Tică Manuel, Bănică Gheorghe și Voicu Dorin). S-a adoptat Hotărârea nr. 80 

Şedinţa s-a terminat la ora 15,30. 
 

P R E Ş E D I N T E, 
 
    Florin TECĂU 
                                                                                  SECRETAR JUDEŢ,  
                                                                                       
                            Ionel VOICA 

 
CONSILIERI : 

 
Sîrbu Gheorghe____________________ 
Tică Manuel______________________ 
Mihăilescu Vasile__________________ 

 


